

ကိုလိုရာဒိုပြည်နယ်တွင် ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်ကြသူများအတွက် ကျန်းမာရေးအကာအကွယ်

ကျန်းမာရေးအကာအကွယ် အဘယ်ကြောင့်ယူရသနည်း။

- အခမဲ့ ကြိုတင်ကာကွယ်စောင့်ရှောက်မှု အကျိုးခံစားခွင့်များ။
- ကြီးမားသည့် ကျန်းမာရေးကုန်ကျစရိတ်တောင်းခံမှုများမှ အကာအကွယ်။
- ဥပဒေအရ ဖြစ်ပါသည်။ တရားဝင်ရောက်ရှိနေသည့် ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်သူများအပါအဝင် အမေရိကန်နိုင်ငံသား အများစုတွင် အာမခံရှိရမည်ဖြစ်ပြီး မရှိပါက ဒဏ်ငွေဆောင်ရမည်ဖြစ်ပါသည်။ အထောက်အထားမရှိသူ ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်သူများနှင့် လုပ်ဆောင်ချက်ရွှေ့ဆိုင်းထားသည့် ကလေးဘဝရောက်ရှိလာသော (DACA) ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်သူများသာ ကျန်းမာရေးအာမခံ လိုအပ်ချက်မှ ကင်းလွတ်ခွင့်ရှိပါသည်။

ကျန်းမာရေးအကာအကွယ် ကျွန်ုပ်မည်သို့တတ်နိုင်မည်နည်း။

ကုန်ကျစရိတ်တတ်နိုင်သည့် စောင့်ရှောက်ကုသမှုအက်ဥပဒေ (ACA) ကြောင့် ကုန်ကျစရိတ်တတ်နိုင်သည့် ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်ကုသမှုရယူရန် လုပ်နိုင်သည့်အချက်များ ပိုမိုလာပါသည်။ သင်၏ဝင်ငွေနှင့် ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်မှု အနေအထား အပေါ်မူတည်၍ အောက်ပါအစီအစဉ်တစ်ခုအတွက် သင်အကျိုးဝင်နိုင်ပါသည်။ -

- မယ်ဒီကဲတ် (Medicaid)
- ကလေးကျန်းမာရေးအစီအစဉ် အပေါင်း (CHP+)
- ကိုလိုရာဒိုကျန်းမာရေးဈေးကွက် (ကိုလိုရာဒိုကျန်းမာရေးအတွက် အချိတ်အဆက်) Connect for Health Colorado မှတစ်ဆင့် ပုဂ္ဂလိကကျန်းမာရေး အာမခံဝယ်ရန် ငွေကြေးပံ့ပိုးမှု

ကျွန်ုပ်မည်သို့လျှောက်ရမည်နည်း။ သို့မဟုတ် နောက်ထပ်အချက်အလက်များ မည်သို့ရယူနိုင်မည်နည်း။

Medicaid နှင့် CHP+ တို့အတွက် နောက်ထပ်အချက်အလက် ရယူရန် www.colorado.gov/PEAK တွင်ကြည့်ပါ။ သို့မဟုတ် 1-800-221-3943 ကို ဖုန်းဆက်ပါ။

Connect for Health Colorado အတွက် နောက်ထပ်အချက်အလက် ရယူရန် www.connectforhealthco.com တွင်ကြည့်ပါ။ သို့မဟုတ် 1-855-PLANS-4-YOU (1-855-752-6749) ကို ဖုန်းဆက်ပါ။

ဝက်ဆိုက်နှစ်ခုစလုံးအား စပိန်ဘာသာစကားဖြင့် ဖတ်နိုင်ပါသည်။ ထို့အပြင် တယ်လီဖုန်းမှ သင့်အား ဘာသာစကားအမျိုးမျိုးဖြင့် အကူအညီပေးရန် စကားပြန်များ ရှိပါသည်။ ၎င်းတို့မှ သင့်အား အခမဲ့ လူကိုယ်တိုင် အကူအညီပေးသည့်နေရာများသို့လည်း ညွှန်းပေးနိုင်ပါသည်။

လျှောက်လွှာတင်ရန် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်ပတ်သက်သည့် မည်သည့်အချက်အလက်များ ကျွန်ုပ်လိုမည်နည်း။ Medicaid၊ CHP+ သို့မဟုတ် Connect for Health Colorado မှတစ်ဆင့် ပုဂ္ဂလိကအာမခံရယူရန် သင်၏ ဆိုရှယ် စကူရီတီနံပါတ် (SSN) နှင့်/သို့မဟုတ် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးစာရွက်စာတမ်း လိုပါသည်။ SSN မှာ သင်နှင့် ကျန်းမာရေး အကာအကွယ် လျှောက်သူမိသားစုဝင်များ၏ ဝင်ငွေနှင့် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးအနေအထား အတည်ပြုရာတွင် အထောက်အကူပြုပါသည်။ သင့်အတွက်မဟုတ်ဘဲ အခြားမိသားစုဝင်များအတွက်သာ လျှောက်သည်ဖြစ်ပါက သင်၏ဝင်ငွေကို စစ်ဆေးပြီး သင်၏လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးအနေအထားကို စစ်ဆေးမည်မဟုတ်ပါ။

လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးအနေအထားအား အီလက်ထရွန်းနစ်နည်းအရ စစ်ဆေးသော်လည်း တစ်ခါတစ်ရံ သင်၏လူဝင်မှု ကြီးကြပ်ရေး အနေအထား အတည်ပြုရန် စာရွက်စာတမ်းများ ပေးရန်လိုအပ်ပါသည်။ ဤစာရွက်စာတမ်းများအား အွန်လိုင်းစာရင်းမှ တင်နိုင်ပါသည်။ သို့မဟုတ် အောက်ပါ အဖွဲ့အစည်းများတွင် လူကိုယ်တိုင် ပေးနိုင်ပါသည် -

ကျန်းမာရေးအထောက်အပံ့အတွက် တရားဝင်အသိအမှတ်ပြုလျှောက်လွှာ၏ ဝက်ဆိုက် -

www.colorado.gov/apps/maps/hcfp.map.

သင်၏ကောင်တီ လူမှုဝန်ဆောင်မှုများရုံး -

www.colorado.gov/CDHS

ကျွန်ုပ်၏ မိသားစုဝင်အချို့သာ တရားဝင်ရှိနေခြင်းဖြစ်ပါက မည်သို့ပြုမည်နည်း။

သင်၏မိသားစုဝင်အချို့တွင်သာ တရားဝင်အနေအထားရှိပါက ၎င်းတို့သည် ဈေးကွက်မှတစ်ဆင့် Medicaid၊ CHP+ သို့မဟုတ် ပုဂ္ဂလိကအာမခံရယူနိုင်ပါသေးသည်။ သင်၏လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေး အနေအထားသော်၎င်း၊ SSN သော်၎င်း မပေးဘဲ မိသားစုဝင်များအတွက် သင်လျှောက်ပေးနိုင်ပါသည်။ သို့ရာတွင် သင့်မိသားစုထဲမှ တစ်စုံတစ်ဦး ဈေးကွက်တွင် ငွေကြေးပံ့ပိုးမှုရနိုင်ပါက ၎င်းမိသားစုဝင်မှ ငွေကြေးပံ့ပိုးမှုရသည့်နှစ်အတွက် သင်အကောက်ခွန် ပြန်လည်တင်သွင်း ရပါမည်။ SSN မပါဘဲ အကောက်ခွန်ပေးသူ မည်သူမည်ဝါဖြစ်ကြောင်း တစ်ဦးချင်းနံပါတ် (ITIN) သုံး၍ တင်သွင်းနိုင်ပါသည်။

လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးအနေအထားရောနေသည့်မိသားစုများနှင့် ACA တို့အကြောင်း ထပ်မံသိရှိရန် နိုင်ငံတော် လူဝင်မှု ကြီးကြပ်ရေးဗဟိုဌာန (NILC) မှ မေးလေ့မေးထရှိသည့် မေးခွန်းများ (FAQs) (ACA နှင့် အနေအထား ရောထွေးနေသည့် မိသားစုများ) “The ACA and Mixed Status Families”

http://www.nilc.org/aca_mixedstatusfams.html တွင် ဖတ်ရှုနိုင်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်လျှောက်လျှင် နောင်တွင် ကျွန်ုပ် ဂရင်းကတ်ရနိုင်ပါဦးမည်လား။

ဟုတ်ကဲ့။ ကျန်းမာရေးအာမခံဝယ်ရန် ငွေကြေးပံ့ပိုးမှုရသူများ သို့မဟုတ် Medicaid သို့မဟုတ် CHP+ တွင် စာရင်း ပေးသူများအား ရာသက်ပန်နေထိုင်သူအနေအထား သို့မဟုတ် ဂရင်းကတ်လျှောက်သည့်အခါတွင် မိမိ၏ နေထိုင်ရေး အတွက် အစိုးရအပေါ် အဓိကမှီခိုသူအဖြစ် ယူဆမည်မဟုတ်ပါ။ အစိုးရငွေကြေးအကျိုးခံစားခွင့်ဖြင့် ရပ်တည်နေရသူမှာ အစိုးရအပေါ် အဓိကမှီခိုသူဖြစ်ပါသည်။ သို့ရာတွင် Medicaid ရေရှည်စောင့်ရှောက်မှု အကျိုးခံစားခွင့်များသုံးပါက သင့်အားအစိုးရအပေါ် အဓိကမှီခိုသူအဖြစ် ယူဆပါမည်။

“အစိုးရအပေါ် အဓိကမှီခိုသူ” အကြောင်းပိုမိုသိရှိရန် NILC ၏ (အစိုးရအပေါ် အဓိကမှီခိုသူ) Public Charge အင်တာနက်စာမျက်နှာ <http://nilc.org/pubcharge.html> တွင် ဖတ်ရှုပါ။

ကျွန်ုပ် ကိုလိုရာဒိုတွင်နေပြီး ကျန်းမာရေးအကာအကွယ် လိုပါသည်။

ကျွန်ုပ်သည် တရားဝင်နေထိုင်မှု အထောက်အထားမရှိသူ သို့မဟုတ် DACA ရရှိထားသူ ဖြစ်ပါသည်။
 သင်လုပ်နိုင်သည်များမှာ -
 အရေးပေါ် Medicaid ရယူခြင်း
 အရပ်ဖက်ကျန်းမာရေးဗဟိုဌာန သွားခြင်း
 ဈေးကွက်ပြင်ပမှ ကျန်းမာရေးအာမခံ ဝယ်ခြင်း (ရွေးချယ်စရာ နည်းပါသည်)

အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုတွင် ကျွန်ုပ်ငါးနှစ်အောက်သာ နေပြီးပါပြီ။ သို့မဟုတ် တရားဝင်နေထိုင်မှုအနေအထား အခြားတစ်ခု ရှိပါသည်*
 သင်လုပ်နိုင်သည်မှာ -
 ငွေကြေးပံ့ပိုးမှု ရှိသည်ဖြစ်စေ၊ မရှိသည်ဖြစ်စေ
 ဈေးကွက်ကျန်းမာရေးအာမခံ ဝယ်ယူခြင်း

ကျွန်ုပ်သည် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုသား သို့မဟုတ် တရားဝင်ရာသက်ပန်နေထိုင်ခွင့် ရသည်မှာ ငါးနှစ်နှင့် အထက် ရှိသူဖြစ်သည်။ သို့မဟုတ် ဒုက္ခသည် သို့မဟုတ် ခိုလှုံခွင့်ရထားသူ* ဖြစ်သည်။ သို့မဟုတ် ကွယ်ဝန်ဆောင် သို့မဟုတ် အသက် ၁၉ နှစ်အောက်ရှိသူ ဖြစ်သည်။
 သင်လုပ်နိုင်သည်များမှာ -
 Medicaid/CHP+ ရယူခြင်း
 ငွေကြေးပံ့ပိုးမှု ရှိသည်ဖြစ်စေ၊ မရှိသည်ဖြစ်စေ ဈေးကွက် ကျန်းမာရေးအာမခံ ဝယ်ယူခြင်း

ကျွန်ုပ်၏ မိသားစုဝင်အချို့မှာ တရားဝင်ရောက်ရှိနေသူများ သို့မဟုတ် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုသားများ ဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းတို့လုပ်နိုင်သည်များမှာ -
 ငွေကြေးပံ့ပိုးမှု ရှိသည်ဖြစ်စေ၊ မရှိသည်ဖြစ်စေ
 ဈေးကွက် ကျန်းမာရေးအာမခံ ဝယ်ယူခြင်း
 Medicaid/CHP+ ရယူခြင်း

*အခြားအနေအထားဖြင့် ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်သူများမှာ နိုင်ငံတွင်း ငါးနှစ်နေထိုင်ပြီးသူဖြစ်ရမည့်သတ်မှတ်ချက်မပါဘဲ Medicaid နှင့် CHP+ ရချင်ရနိုင်ပါသည်။

လျှောက်လွှာတွင် သင်ဖော်ပြသည့်အချက်အလက်များကို Medicaid၊ CHP+ သို့မဟုတ် ဈေးကွက်ကျန်းမာရေးအာမခံ အတွက် သင်အကျုံးဝင်မှု စစ်ဆေးရန်သာ အသုံးပြုပါမည်။ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးအာဏာပိုင်များအား မည်သည့်အခါမျှ ပြောပြမည် မဟုတ်ပါ။